
Dobry występ siatkarzy
28 i 29 stycznia braliśmy udział w turniejach rozstawieniowych

Mistrzostw
Mazowsza Kinder+ sport w kat. chłopców. W każdej kategorii

mieliśmy swoich
reprezentantów: Kat. dwójek:

Wrzos I- Szymon Pyza, Tymon Jakubiak (5/7 wygranych meczów)
Wrzos II- Olek Sokół, Kuba Białkowski, Kuba Szermiński

(1/7 wygranych meczów)
Kat. trójek:

Wrzos I- Kacper Kowalczyk, Kuba Klepacz, Mikołaj Warzec

(5/5 wygranych meczów)
Wrzos II- Mikołaj Bujnicki, Mikołaj Pyszczak, Adam Bukat

(2/5 wygranych meczów)
Kat. czwórek

Wrzos I- Kuba Pyl, Maciek Bujnicki, Marcel Wójcicki, Borys
Jakubiak,

Nikodem Kanigowski, Wojtek Marjański (5/5 wygranych meczów)
Wrzos II- Marcel Kanigowski, Krzysiek Staniaszek, Michał

Mińkowski, Czarek
Ciacharowski, Oskar Zakrzewski, Filip Skrobisz (3/5 wygranych

meczów)
Wrzos III- Oskar Kryński, Kuba Szczepanik, Patryk Ołdakowski,

Maciek
Konecki (2/5 wygranych meczów)

https://szkola.miedzyborow.pl/podstawowa/dobry-wystep-siatkarzy/


Komentarz trenera Malewskiego: ,, Zagraliśmy nieźle, dwie
nasze jedynki (w

trojkach i czwórkach) wygrały swoje grupy więc na następnym
turnieju będą

rozstawione z pierwszego miejsca. Rewelacyjnie zaprezentowały
się także

nasza druga drużyna w trójkach i trzecia drużyna w czwórkach.
Mam wrażenie

ze najwięcej rezerwy mamy jeszcze w naszych zespołach dwójek,
ale już

pracujemy nad tym żeby osiągnąć cel jaki postawiliśmy sobie
przed sezonem.

Szkoda także nam na pewno wyniku naszej drugiej czwórki, która
co prawda

wyszła z grupy z drugiego miejsca ale już wiemy że zajęła 13
miejsce w

ogólnym rankingu i niestety na kolejnym turnieju powalczy
maksymalnie o 3

ligę (o ligę 1 i 2 zagra 12 najlepszych zespołów z rankingu).
System



rozgrywek w tym sezonie Kindera został zmodyfikowany i kolejny
turniej w

Marcu będzie tak naprawdę drugim turniejem rozstawieniowym
który zadecyduje

już o układzie wszystkich lig. Aktualnie czekamy na
potwierdzenie układu

rankingu w każdej kategorii wiekowej a co za tym idzie na
informacje o co

będziemy walczyć na kolejnym turnieju.
Jesteśmy zadowoleni z naszych występów, zrobiliśmy szybką

analizę
popełnionych błędów i walczymy w dalszym ciągu najpierw o

półfinały a potem
o finały Mazowsza.”


